

保育栏系统 Nursery system

大牧人标准保育栏栏体高度700mm,其中PVC围板规格分为500mm和600mm两种高度,主要用于饲养29-77日龄的保育猪,为之提供舒适的生活环境,便于统一管理饲养,提升断奶仔猪的成活率。

The height of the BH 's standard nursery pen is 700mm, and the PVC sealing plate is divided into 500mm and 600mm heights. It is mainly used for raising nursery pigs aged 29–77 days, providing a comfortable living environment for them, facilitating unified management and feeding, and improving the survival rate of weaned piglets.



保育栏Nursery

用于保育猪饲养的模块化围栏系统包含以下组件:

The modularized pen system used for nursery pig breeding comprises the following components:

- ■PVC板围栏(规格: 600×35/500×35);
- ■热浸锌围栏包边(或不锈钢围栏包边);
- ■热浸锌方管支撑(单层/双层);
- ■栏门(单向门/双向门)。
- ■Pen of PVC wall (specifications: 600 × 35/500 × 35);
- ■Hot-dip galvanized edge coating of pen (or stainless steel edge coating);
- ■Hot-dip galvanized square tube support (single tier/double tiers);
- Pen door (unidirectional door/bidirectional door).



Wall - sturdy and durable, clean and sanitary, flexible in installation

- ■厚35mm的空腔PVC材质;
- ■高度500mm、600mm两种可选,围板上下两边都是密封的,确保围板的清洁和最佳的卫生条件;
- ■在围板的上部安装1个或2个热浸锌方管,从而可以实现不同样式的围栏组合。
- ■35 mm thick cavity PVC panels;
- ■Two available height specifications of 500 mm and 600 mm, with both upper and lower edges sealed to ensure the cleanliness and the best sanitary condition;
- ■One or two hot-dip galvanized square tubes mounted at the upper part of the wall for possible combinations of pens of different types.



600mm

500mm

塑料地板Plastic slat

- ■轮廓表面圆滑,无棱角,使保育猪休息更舒适;
- ■合理的缝隙使粪便容易下落,舍内更卫生;
- ■地板之间插接方便、稳定,不易脱落;
- ■规格: 600*600mm、500*600mm;
- ■材质: PP。
- ■Smooth profile without sharp corner to offer a comfortable environment for nursery pigs;
- ■Reasonable gap arrangement to facilitate easy manure drainage, further to ensure the cleanliness in the pen;
- ■Easy and firm connection of slats by inserting, which will not fall off easily;
- Available specifications: 600*600 mm and 500*600 mm;
- ■Material: PP, pure raw materials.



饮水碗Drinking bowl

- ■嘴巴碰触即出水、方便不浪费;
- ■减少污水排放量,降低猪场污水处理压力;
- ■碗沿翻边处理,不伤猪嘴;
- ■尺寸根据猪只体型设计,带来最佳饮水体验。
- ■Touch to get water, convenient and no waste;
- ■Reduce sewage emissions and the pressure of sewage treatment in pig farm;
- ■Bowl edge processing, not hurt the mouth;
- Design according to pig size.



大牧人机械(胶州)有限公司

地址: 青岛市胶州市经济技术开发区尚德大道与黄河路交汇处

电话: 0532-6696 2293 网址: www.bigherdsman.com

BIG HERDSMAN MACHINERY(JIAOZHOU) CO.,LTD

Add: Shangde Avenue and Huanghe Road Intersection, Jiaozhou Economic and Technological Development Zone, Qingdao city, Shandong Provice

Tel: +86-532-6696 2293 Website: www.bigherdsman.com





网站/Website

微信扫描二维码, 关注大牧人